
Protokollfiirt vid Djurgirdens Hyresgfrstf<irenings irsmiite den 13
september 2018.

Michael sohlman hdlsade Magnus Andersson och Helena Dahl fr6n
Kungl. Dju196rdsfcirvaltningen vdlkomna. MA och HD rapporterade
att hyresavtalet, som sl6ts 2o!7, dr ett 2-irsavtal som och strdcker
sig fram till2019/20. En avstdmning gentemot stadsholmen skall
ske efter dessa tvi 6r. Inga storre fciriindringar i hyresbestindet har
forekommit.

Bygget av den nya bron <iver Djurgirdskanaren startar om nigra
mSnader. Bron miste byggas i tvi etapper under 2 6r. Bron
kommer att piverka besciksstrommarna. Genom att besokarna f6r
tvd viigar over Djurgirdsbrunnskanalen si minskar belastningen p6
Djurgirdsbrunnsbron.

En upprustning av Rosendals slottspark kommer att ske under det
kommande 6ret. Aven Rosendals trddgird, som har 1 milj
besokare/6r, kommer att rustas upp. Arbetena sker i samarbetet
med Kungl. Djurgirdens lntressenter och staden.
Aven en bro frin strandviigen tiil Galdrvarsparken planeras. (Vid
vdrldsutstiillningen 1,897 fanns det tvi broar.)
spi rvagne n pla neras fcirld ngas Dju 196 rdsbron-Ropsten. Mer
bittrafik planeras ocks6. Ett iinnu mer bilfritt Djurgirden
efterstrdvas.

Aktuellt detaljplanedrenden: Grcina Lunds parkeringen - en delav
parkeringen tillhcir KDF - diir finns ett onskemil om
strandpromenad/brygga samt att det skall bli mer plats vid
fdrjeldget.

Buss 69 skallvdnda vid Kaknds och buss 67 skall forldngas till
Blockhusudden.

Joen sachs: Hur informeras de boende om fordndringar som skall
ske med kollektivtrafiken?
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Magnus Andersson: Flera av foriindringarna sker via sthlms stad.

Det 6r SLs sak att informera om fririndringar i kollektivtrafiken men
Hyresgiistforeningen kan skicka en skrivelse till Staden.

Hur iir loget med den utlovade bredbandsanslutningen?

Helena Dahl berdttade att27 hushdll dr klara for Air2Fibre. En mast
behovs for husen pi Blockhusringen och Sjotullsbacken.
Vad gdller anslutningen via Telia si har de for ndrvarande
"fiberbrist"! Anslutningen beriiknas klar kvartar 2 2019. p6 Norra
Djurgirden dr det problem p.g.a. nedmonteringen av
starkstrcimsledningen. STOKAB kommer att liigga ner
bredbandskabel isamband med att ny etkabel liiggs ner.

Frdga om rdjning av triid
Ekarna skall vara "solitdra"! omkringriggande lcinnar, ronnar e.t.c
skall bort!
Magnus Andersson meddelade att KDF arbetar kontinuerligt med
rojning av trdd.

Anmaldes att belysningen pd Rosendots slott verkar varo felinstiiild.
Magnus Andersson tar frigan vidare till Fastighetsavdelningen.

Brev frdn Hans sachs angdende brister i sophiimtningen ldstes upp
och civerldmnades till KDF.

Apropi sopor si anmiilde Anna Michalowska att det iir problem
med nedskrdpning pi "hrijden" ute p6 Beckholmen. Ddr behrivs
sopkdrl.

Magnus Andersson tog upp tvd utest1ende frdgor fr6n drsmotet
2077:

Frigan om utdkad sjotrafik si fors det diskussioner med KDF, KDI
och lntressenterna. Bdttring utlovad till ndsta sdsong.



Fdrsloget att skylten Djurgdrdsbron borde blinko istdllet fcir att ha

fast sken.

Den losning som valts iir att ha personal vid bron. Kontinuerliga

diskussioner om biltrafiken pi Djurgirden fors med staden. planer

finns att stiinga av trafiken vid bron istdllet f6r vid Biologiska

Museet.

Mejlfrin staffan Gullander, se bilaga overtdmnades tiil KDF, for
Stgard.

Klagomil om okat antal aktiviteter pi Djurgirden. lnformationen
p5 Hyresgdstfcirenings hemsida bor fcirbdttras

Hur hogt fdr hogtalarna vid Sjohistoriska spela?
Det finns decibeltal angivna.

lnformation om aktiveter pi Djurgirden skalr komma fr6n
arrangrirerna. Aktiviteter anges i evenemangskalenders p6

och de som arrangerar lopp/evenemang
skall informera de boende. Forslag: information skall dven skickas
till Ann-Christine Jernberg si att den kan ldggas upp pe
www. dj u rga rde n shyresgast. se
Problem med taxi till Sjritullsbacken.

1. M<itets 6ppnande

Michael sohlman hdlsade vdlkommen och fcirklarade mcitet
oppnat. 23 medlemmar var ndrvarande.

2. Friga om mtitets behririga utlysande
Motet utlystes den 27 augusti via mejl och samma dag gick kalletse
per post till de som ej angett e-postadress. Mtitet befanns vara
beh<irigen utlyst.

3. Val av mdtesordf6rande och m6tessekreterare
Michael sohlman valdes till motesordfcirande och Ann-christine
Jern berg till motessekreterare.



4. Val av justeringspersoner

Caroline von Platen och Gunnar Edlund valdes till
justeringspersoner.

5. Faststdllande av dagordning

Dagordn ingen faststd lldes.

5. Styrelsens verksamhetsberdttelse ftir 61 2O17

Michael Sohlman redogjorde for hyresfcirhandlingarna vilket varit
det huvudsakliga arbetet for styrelsen.

7. Redogiirelse ftir fdreningens ekonomiska fiirvaltning.
Hans Sachs hade lSmnat en prognos for foreningens ekonomiska

stdllning per 31 december 2018. Prognosen innebiir en 6kning med

ca 10.000:- i kassan. Se bilaga.

8. Fr6ga om ansvarsfrihet fiir styrelsen
Styrelsen beviljades a nsva rsfrihet

9. Bestdmmande av hyressfrttningsavgift

Avgiften beslots fcirbli ofordndrad, 5:-/minad.

10. Frirslagtill stadge5ndring: lstadgarna 55 stir: drsmotet skoll iigo
rum fore moj mdnods utgdng. styrelsen foreslir att det dndras till
f<ire september minads utging.
Miitet godtog styrelsens fcirslag. En stadgeiindring miste beslutas
vid tvi pi varandra foljande moten si frigan kommer att tas upp
igen vid 6rsmotet 2019 innan iindringen verkstiills.

11.val av styrelseledamriter och eventuella dvriga funktiondrer



Styrelse n: M icha el Soh I ma n, An n-Ch ristine Jernbe rg, An na

Michalowska, Magnus Nil6n, Hans sachs fick fornyat fortroende.

12.Behandling av styrelsen eller foreningsmedlem viickta frigor
De inkomna frigorna foredrogs under inledningen och
6verldmnades till KDF fcir 6tgard.

13. Motets avslutande

En diskussion om medlemmarnas mojlighet att byta ligenheter
inom bestdndet uppkom. Johan Lundgren,

a d m i n istre ra r bytesci n s ke m i r ; I,l;Tlffi#::"I ;fr: " 
-

boende kan man alltid be honom att ldgga upp en annons p6

Hovstaternas intrandt, Hovnet.

Michael Sohlman avslutade mritet.

Justeras:

/' , 't'.- '/: ii /'t t,l-"i.L* , r': ,-',,*r'L /'1 LlL.:--,-"lrl e --J
Caroline von Platen Gunnar Edlund

/,,.1 /

Michael Sohlma n, ordfora nde

\
)

? (Lt', - i a.', ,..* ..' L€ Y -

Ann-Ch ristine Jernberg, se*retera re



Dj u rgl rdens Hyresgiistfo ren ing

Prognos fiir fiireningens ekonomiska stHllning per den 31 december 2018

I och med att rdkenskapsAret forlSngs med tre mAnader (fr o m okt 2018 - den l januari 2019 pga

overging till ny berdkningsperiod som skall overstimma med kalenderir liimnar styrelsen endast en

prognos 6ver fdrenings ekonomiska stdllning vid utglngen av lr 2018.

lng6ende balans per den den 30 sept 2016 24662,-

Kq!t1e_de.f under perioden 1 okt - 30 sept 2017 3431,50

( hemsida, porton, kontorskostnader, datorsupport)

lntekter

(Hyressiittningsbidrag fr6n KDF 2017) 6900,-

Kostnader under perioden 1 okt 2017 - 31 dec 2018 2L67,-

(hemsida, porton, kontorskostnader, div

I ntd kte r

(Hyressdttningsbidrag fr6n KDF 2018) 8025,-

Utgiende balans per den 31. dec 2018 33989,-

. Stockholm den 13 september 2018

02u,,/Ua
Hans Sachs

(av fdreningen utsedd kassaforvaltare)
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Til I Djurgi rdens Hyresgistftiren ing.

Fiirslag till punkter att tas upp pa miitet den 13.9

Omfattande mil ningsprojekt.
Under v5ren, sommaren och hdsten har KDF genomf<irt ett flertal strirre ommilningar av ett 7-tal
bostdder. I Gula Villan har vi upplevt ett antal svdrigheter med detta, varftir det finns stora
mOjligheter till fdrbittringar. Vi fdrstdr att aven andra hyresobjekt har liknande situation. Generellt
tror vi pi utarbetande av en process for liknande projekt framledes frir att minska pifrestningen pi
alla parter, KDF:s personal, entreprendren, konsulter och naturligtvis hyresgisten. De brister som vi
vill p6tala gdller frdmst:

- Dilig framfdrhillning. Man meste fdrst6 att ex.vis sommarplaner fdr minga familjer iir
16ngsiktigt planlagda

- I framf6rhdllningen mSste ingi att KDF eller dess stdllf6rtrddare som konsult besoker
hyresobjektet och ftirstdr de speciella villkor som detta kan innebdra, inkl. de kostnader som
kan uppkomma av de speciella frirh6llandena. Utan dessa f<irberedelser kan en l6st budget
ge mycket negativa effekter vid upptdckten av verkliga speciellas f6rhillanden

- Val av entrepren6r miste ske med omsorg avseende kvalitet, f6rst6else for bebyggelsen
hos KDF. storlek - ddr det mdste finnas resurser att satta in ndr ofdrutsedda hiindelser
intrdffar

- Andringar i planer miste diskluteras med hyrgdsten fdr att forstd konsekvenser och
genomforbarhet. Entreprenadkontraktet brir inneh6lla en tidsplan som skall uppfyllas, och
det fdr inte vara si att f6rdrdjningar och dess tidskonsekvenser bara fdrs vidare till
hyresgiisten utan diskussion med denne

- Speciell kdnslighet fcir lukter, milj<iaspekter, inre nedsmutsning miste diskuteras med
hyresgdsten och hanteras pi ett korrekt siitt

- Det miste finnas beredskap att hantera konsekvenser av opiverkbara fdrhillanden
frinfrdmst vdderlek

Sdledes - en policy f<ir Omfattande milningsprojekt borde utarbetas med delaktighet frdn
hyresgdsternas sida.

Kvalitetsarbete.
Ndstan alla organisationer arbetar med kvalitetsarbete. Kvalitet kinar sig! Stdndiga forbdttringar
gdller fdr alla.
Vad gdr KDF i detta avseende?

Gula Villan

Stockholm den 11.9.2018

Staffan Gullander


